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Nr. 1935 /01.07.2015 

                PROCES  VERBAL 

Incheiat astazi 30.06.2015 in sedinta ordinara a 
Consiliului Local Topana . 

 
La şedinţa de astăzi sunt prezenţi 9 consilieri, din cei 9 consilieri care compun Consiliul 

Local al comunei Topana.  
Sunt întrunite astfel prevederile art. 40 alin.(1) din Legea nr. 215/2001 republicată, cu 

modificările şi completările ulterioare, prezenţa majoritaţii consilierilor locali în funcţie, sedinţa 
fiind legal constituită. 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de domnul primar Barbu Gheorghe   pe baza 
convocării scrise nr.  1885 din :  22.06.2015  şi a dispoziţiei nr. 61 din: 22.06.2015 , conform 
art.39 alin.3 din Legea  nr. 215/2011 a administraţiei publice locale, republicată cu modificarile 
şi completările ulterioare. 

În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum si ordinea de zi 
propusă a se discută, conform prevederilor legale. 

Lucrările şedinţei sunt publice.  
La şedinţa de astăzi participă din partea Primariei comunei Topana , domnul primar 

Gheorghe Barbu, doamna contabil Diaconu Floarea  si d- na Calugareanu Elena Daniela – 
secretarul comunei 

Doamna  secretar Calugareanu Elena supune la vot procesul verbal din şedinţa anterioară 
de consiliu, repectiv data de 29.05.2015, care este aprobat în unaninimitate, fara adaugiri sau 
alte observatii. 

Toţi consilierii au în mape materialele de sedinţă conform legislaţiei în vigoare.  
Domnul preşedinte de şedinţă Grigoroiu Gheorghe  prezintă ordinea de zi, astfel: 

1. Proiect de hotarare cu privire la : Aprobarea Programului de salubrizare al comunei 
Topana, judeţul Olt. 
 Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 

2. Proiect de hotarare privind :  construirea unei remize pentru parcarea  utilajelor detinute 
de primarie  .               

                           Initiator : domnul   - Grigoroiu Gheorghe  consilier local  . 
3. Propuneri , intrebari, interpelarii . 

Se consultă consiliul local cu privire la alte propuneri pentru suplimentarea ordinii de zi a 
şedinţei de astăzi. 

Domnul primar Gheorghe Barbu  propune suplimentarea ordinii de zi cu 2 proiecte de 
hotarare :  

1. Proiect de hotarare cu privire la :  refacerea unei aplecatori  cu mese si scaune la 
Biserica Parohiala cu hramul ‘‘Cuvioasa Paraschiva’’   si ‘‘ Adormirea Maicii 
Domnului ’’ si refacerea meselor  si scaunelor la Biserica Parohiala cu hramul “Sfintii 
Arhangheli Mihail si Gavril ” 



Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana . 
2 . Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă dintre membrii 

Consiliului Local Topana pe o perioada  de 3 luni . 
Initiator : domnul  Gheorghe Barbu - primarul comunei Topana 

Se supune la vot propunerea facatuta de domnul primar Gheorghe Barbu privind 
suplimentarea ordinii de zi si se se voteaza in unamitate . 

Întrucât alte propuneri de modificare sau suplimentare a ordinii de zi nu sunt se  
supune la vot ordinea de zi propusă a se discuta, fiind aprobată cu unanimitate de voturi. 

Punctul 1  al ordinii de zi :  Proiect de hotarare privind :  Aprobarea Programului de  
salubrizare al comunei Topana, judeţul Olt. 

Doamna Calugareanu Elena Daniela –secretarul comunei Topana  prezintă  
proiectul de hotarare si raportul nr.1897/17.06.2015 . 

Comisiile de specialitate prezintă avizele favorabile . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 voturi 

pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 21. 
Punctul 2 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare privind :  construirea unei remize pentru  

parcarea  utilajelor detinute de primarie   .             
Domnul Grigoroiu Gheorghe consilier  local , in calitate de  initiator prezinta proiectul de 

hotarare .  
Doamna Diaconu Floarea  – referent cu atributii de contabil  comunei Topana  prezintă 

raportul de specialitate  nr.1893/24.06.2015 . 
Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 

voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr.22. 
Punctul 3 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare cu privire la :  refacerea unei aplecatori   

cu mese si scaune la Biserica Parohiala cu hramul ‘‘Cuvioasa Paraschiva’’   si ‘‘ Adormirea 
Maicii Domnului ’’ si refacerea meselor  si scaunelor la Biserica Parohiala cu hramul “Sfintii 
Arhangheli Mihail si Gavril ” 

Domnul Popescu Viorel Marius viceprimarul comunei Topana  prezintă proiectul de 
hotarare si raportul nr.1911/29.06.2015 . 

Comisile de specialitate prezintă avizele de specialitate .  
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 

voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 23. 
Punctul 4 al ordinii de zi :  Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă 

dintre membrii Consiliului Local Topana pe o perioada  de 3 luni . 
Domnul Primar primar prezintă proiectul de hotarare . 
Domnul Calugareanu Marius propune ca presedinte de sedinta pentru urmatoarele 3 luni 

pe domnul Grigoroiu Marin . 
Urmare a supunerii la vot proiectul de hotărâre  a fost aprobat cu un număr de 9 

voturi pentru, fiind adoptată HOTĂRÂREA nr. 24. 
 

 

 

 



Punctul 4 al ordinii de zi :  Întrebări şi interpelări. 
Domnul consilier  Radulescu Ion ‘‘ La constructia salii de festivitati sa se prevada o sala 

care sa poata fi folosita in folosul cetatenilor pentru diverse evenimente : botezuri, parastase , 
etc .  

Unii cetateni se plang de faptul ca nu mai au acces catre catunul Badarai pe ulita de langa 
Manescu . 

Plesoiu Eugen se plange ca pe drumul de acces catre casa sa nu s-a pus deloc piatra .  ’’ 
Domnul Primar Gheorghe Barbu ‘‘ Ulita de langa Manescu nu se poate largi pentru ca 

terenu este proprietatea cetatenilor . Referitor la piatra se are in vedere in perioada urmatoare 
pietruirea tuturor drumurilor comunale si secundare . ’’ 

Domnul consilier Calugareanu Marius‘‘As dori sa aveti in vedere defrisarea maracinilor 
de pe marginea drumului catre satul Candelesti pentru ca in vale la Obada fiind curba si 
maracini vizibilitatea este zero si  pot avea oricand  loc acidente .’’ 

Domnul consilier Chirita Gheorghe ‘‘ As dori ca la rectificarea urmatoare de buget sa se 
prevada bani pentru continuarea lucrarii de pietruire a drumurilor cu margaritar pentr ca unde  
s-a pus margaritar a iesit o lucrare excelenta .’’ 

Domnul Osain Ion ‘‘ Solicit sa ne sprijiniti sa infiintam o asociatie la nivel local pentru a 
putea concesiona izlazurile comunale si cu banii din subventie sa intretinem izlazurile in stare 
buna .’’  

Domnul Primar Gheorghe Barbu ‘‘ Incercam  sa va sprijinim sa infiintati o asociatie la 
nivel local cu toti cetateni care detin animale in prezent .  

Epuizandu-se subiectele sedintei, presedintele de sedinta Grigoroiu Gheorghe multumeste 
pentru participare si propune incheierea sedintei , drept pentru care am incheiat prezentul proces 
verbal . 

Intrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar punctele înscrise 
pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă 
Grigoroiu Gheorghe 
multumeste pentru participare si declară închise lucrările şedinţei de astăzi. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare. 
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